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APPLICATION FOR  ADMISSION 2019/20 

二○一九至二○入學申請書

選擇課程 (交換生申請者不需填寫任何編號)
 Choices of Programmes (exchan

Local Applicant 
本地申請者

香港身份證   護照   內地身份證號碼

Address in Chinese中文地址 

殘疾人士請填     並說明情

If yes, please put  Y  and giv

香港身份證   護照   內地身份證號碼

Address in Chinese中文地址 

殘疾人士請填     並說明情

If yes, please put  Y  and giv

2019/20 Student Exchange Programme  
2019/20 學生交換計劃
Please circle the semester for exchange: t Semester (Sep - Dec 2019)  |  2nd Semester (Feb - May 2020)
請圈出申請交換計劃的學期：第一學期 (2019年 9

Special Educational
Needs(SEN)/Disability
特殊教育需要/ 殘疾人士     請填
1s
e

ge

ee

月
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況，以便本院提供所需之設施。（不會影響錄取機會）

 details for us to ensure availability of necessary facilities.(It will not affect the chance of admission)

 applicants not required to input any codes) 

演藝學院學生證號碼（如適用）

況，以便本院提供所需之設施。（不會影響錄取機會）

 details for us to ensure availability of necessary facilities.(It will not affect the chance of admission)

演藝學院學生證號碼（如適用）

況，以便本院提供所需之設施。（不會影響錄取機會）

 details for us to ensure availability of necessary facilities.(It will not affect the chance of admission)

- 12月)  |  第二學期 (2020年 2月 - 5月)

____________
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 □	Partial 部份科目 *please delete not appropriate item:

Mainland China National Joint College Entrance 

examination (Gaokao) 2019
二○一九普通高等學校招生全國统一考試 (高考)      

 Chinese/English/Maths/Liberal Studies/Others* 應考省市   准考證考生號 

		





Joint Entrance Examination (JEE) 2019 for Hong Kong, Macau, 
Taiwan candidate  
二○一九港澳台僑聯招試

Others
其他： 

Name of Examination 
考試名稱：

Date of Examination: 
應考日期：

主修   副修（如適用）

MAJOR/MINOR
(If applicable)

3. ACADEMIC QUALIFICATIONS 學歷資格
3(a)     Secondary Education and above

3(b)(i)  Public Examination Results

3(b)(ii) Applicants who are going to take public examination in 2019, please put a tick at the appropriate box below:
申請者如在二○一九將會報考公開考試，請在適當方格內以“    ”  表示
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本人是否   持有工作簽證 / 受養人入境簽證 / 單程證來港

學院   課程

3(c)     Other Qualifications (Professional or Vocational)

3(d)     For Mainland China Applicants Only  中國內地申請者專用：

4. WORK EXPERIENCE  工作經驗

5. PREVIOUS APPLICATION TO HKAPA  曾報考本院之年份及課程

3(b)(iii)	 Applicants who are going to join the Joint University Programmes Admissions System scheme (JUPAS) / 
Study Subsidy Scheme for Designated Professions / Sectors Programmes (SSSDP) in 2019, please put 
a tick at the appropriate box below:
申請者如在二○一九將會參加大學聯合招生辦法 或 修讀指定專業／界別課程資助計劃（SSSDP「資助計劃」）的全日制學士學位

課程，請在適當方格內以“   ” 表示

  will join 將會參加	   will not join 不會參加 
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6. ADDITONAL INFORMATION 附加資料

7. DECLARATION 聲明

The Hong Kong Academy for Performing Arts (HKAPA) is designated as a public body and its members and staff 
are public servants under the Prevention of Bribery Ordinance (POBO). The spirit of the POBO enforced by the 
Independent Commission Against Corruption of Hong Kong (ICAC) is to maintain a fair and just society. The law 
protects the interests of institutions and employers and inflicts punishments on unscrupulous and corrupt staff. 
POBO oversees corrupt offences in both the public and the private sector.

Section 4 of POBO deals with bribery of public servants, that states:

* It is an offence for a public servant to solicit or accept, without lawful authority or reasonable excuse, any advan-
tage in Hong Kong or elsewhere as an inducement to or reward for or otherwise on account of his performing or
abstaining from performing any act in his capacity as a public servant; and

* Any person offering such an advantage also commits an offence.

Applicants must not offer an advantage as defined in POBO to any HKAPA members or staff in connection with 
their applications.

香港演藝學院屬《防止賄賂條例》下指明的公共機構及其成員和僱員為公職人員。廉政公署所執行的《防止賄賂條例》的立法精神
就是要維護社會廉潔公平，並保障機構及僱主的權益，懲治濫用職權，假公濟私的僱員。法例監管所有公營及私營機構僱員的貪污
罪行。

《防止賄賂條例》第四條主要針對公職人員有關賄賂的罪行。該條例列明：

* 任何公職人員（不論在香港或其他地方）無合法權限或合理辯解，索取或接受利益，作為他作出或不作出任何憑其公職人員身分
而作的作為的誘因或報酬，或由於他作出該行為而索取或接受任何利益，即屬違法；及

* 任何人士向公職人員提供上述利益，亦屬違法。

申請人切勿就有關其入學申請向香港演藝學院成員和僱員提供上述利益。

Please attach other application materials as requested.
請隨申請表附上其他所需之資料。




